

Protokoll fört vid Kulturföreningen Tågets styrelsemöte

| Mötesdag | Närvarande | Förhindrad | Anmärkning |
|------------|--|---|------------|
| 2018-08-26 | Malin, Charlie, Fredrik, Alexander,, Mikael | Gabriella, Jörgen, Victor, Nicklas, Jenny | |

| Punkt | Rubrik | Information/Beslut/Diskussion | Ansvar | Datum* |
|--------|------------------------------------|--|--------|--------|
| 180801 | Mötets öppnande | Malin öppnade mötet. | | |
| 180802 | Val av mötesfunktionärer | | | |
| | a) Ordförande | Malin valdes till ordförande. | | |
| | b) Sekreterare | Fredrik valdes till sekreterare. | | |
| | c) 2 stycken justerare | Mikael och Alexander | | |
| 180803 | Godkännande av dagordningen | Mötet godkände dagordningen, med förändringen att "Telfoni" läggs som egen punkt. | | |
| 180804 | Telefoni | Jonas har fått en offert från Banhof på en router inklusive telefonabonnemang. Mötet beslutade att teckna abonnemang enligt offerten, Jonas ansvarar för beställning och installation. | | |
| 180805 | Verksamhetsledare Teater | Annons skall sättas ut snarast. Senaste ansökningsdag sätts till den 8e september. | | |
| 180806 | Höstupptakt | Öppet-hus sker den 8e september. Annons i BT och affischer skall tas fram samt event på Facebook och föreningsnytt mm; Malin jobbar fram ett förslag tillsammans med personalen. | | |

Signatur krävs av sekreterare och Justerare på varje sida

Sekreterare

Justerare

Justerare

| | | | | |
|--------|-------------------------------|---|--|--|
| 180807 | Borås 400 år | 2021 fyller Borås 400, det finns/kommer finnas möjlighet att köra verksamhet i firandet. Om möjlighet och intresse finns kan vi vara med. | | |
| 180808 | Rapporter | | | |
| | 1) Styrelseutbildning | Utbildning bokad till 15e september kl 09-15. | | |
| | 2) Ljudbox stora salen | Ljudboxen är byggd, men saknar dörrar. | | |
| | 3) Sommarspelet | Årets sommar spel bestod av två separata föreställningar, en för barn och en för vuxna. Jämfört med tidigare år var det betydligt färre besökare. | | |
| | 4) Medlemsfolder | En idé till folder finns och ett förslag kommer arbetas fram. | | |
| 180809 | Övriga frågor | Medlemskortet börjar ta slut, vi avvaktar att beställa nya kort och tar upp frågan på nästa styrelsemöte. | | |
| 180810 | Nästa möte | 7e oktober 2018, kl 1500 | | |

Signatur krävs av sekreterare och Justerare på varje sida

Sekreterare

Justerare

Justerare

Protokoll fört vid Kulturföreningen Tågets styrelsemöte

| | | | | |
|---------------|---------------------------------|------------------------|--|--|
| <i>180811</i> | <i>Mötets avslutande</i> | Malin avslutade mötet. | | |
|---------------|---------------------------------|------------------------|--|--|

Sekreterare

Justerare

Justerare

Signatur krävs av sekreterare och Justerare på varje sida

Sekreterare

Justerare

Justerare